
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter Bleker opent de vergadering, heet iedereen welkom en doet melding van de 
afwezigen.   

 

   

B Mededelingen  

 1  

 

Koninklijk Besluit Roelof Bleker voorzitter VRT 

Ter info.  

 

 2 Terugkoppeling Veiligheidsberaad 

De voorzitter geeft aan graag wat bewuster met de terugkoppeling rond het VB om 
te willen gaan en daarom komt dit punt vast op de agenda. Deze vergadering zal de 
voorbereiding op het VB van morgen plaatsvinden (evt. input voor de voorzitter). 

 

 3 Paasvuren 

Dhr. Wevers geeft aan dat er een memo mbt de paasvuren zal verschijnen voor het 
volgende AB. Dhr. Welten vindt dit prettig. Hij vraagt of er afstemming met de 
provincie is over de regelgeving. Dhr. Wevers geeft aan dat de regelgeving in de 
memo verwerkt wordt.  

 

 4 Leertafel boerenprotesten 

Dhr. Groen: in februari zal de 1e bijeenkomst/leertafel plaatsvinden met hierbij een 
aantal bestuurders en ook de Algemeen Commandant Politie en de Politieacademie. 

 

  Overige mededelingen 

Dhr. Wevers: 

- De Risk Factory is nu voor het voortgezet onderwijs geopend. Gisteren 
heeft de minister een bezoekje gebracht. De RF is mn gericht op 
ondermijning. De burgemeesters zijn van harte uitgenodigd deze 2e RF te 
bekijken en evt. een aantal scenario’s te doorlopen. Een uitnodiging 
hiervoor volgt nog. 

- Kazerne Almelo is geopend. Voor de kazerne Hellendoorn is de eerste 
steen gelegd.  

- De brandweer heeft een nieuw hoofd incidentbestrijding aangenomen, nl. 
Ralph van den Heuvel. 

Dhr. Meuleman: 

- Binnenkort start een nieuwe campagne risicocommunicatie; uiteraard in 
overleg met de communicatieadviseurs van de gemeenten. 

Dhr. Welman: 

- Dhr. Pierik neemt de portefeuille GHOR van hem over. 

Voorzitter: 
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- Neemt landelijk de portefeuille GHOR op zich. 

    

C Verslag en actielijst AB VRT 13 oktober 2022  

  Verslag wordt vastgesteld. Akkoord met actielijst.  

    

D Ingekomen stukken  

 1 Brief Min. V&J opdracht Covid-19 maatregelen eerste halfjaar 2023 

Geen opmerkingen. 

 

 2 Besluitenlijst DB VRT 23 november 2022 

Geen opmerkingen. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 0 Terugkoppeling Twentse asieltafel 

Dhr. Broekhuizen geeft een terugkoppeling van het overleg van gisteren. Er is nu 
een goede stap gezet. Gisteren is gepoogd tot een Plan Van Aanpak voor het 
proces van het komende halfjaar te komen (vast te stellen) en deze aan de provincie 
te verstrekken. Iedere gemeente confirmeert zich aan de doelstelling. Een aantal 
gemeenten wil dit niet openlijk communiceren. De kunst is nu het stuk dusdanig aan 
te passen dat ook die gemeenten kunnen instemmen. Dinsdag a.s. komt het weer in 
de colleges aan de orde. Tot die tijd is het stuk dus nog niet openbaar! 

De memo bevat ook een stevig hoofdstuk wat we verwachten van andere partijen 
(bijv. provincie en COA).  

Dhr. Hofland: lastig hoe verder te gaan als het stuk klaar is. Ondertekening door de 
CdK als Rijksheer en door de staatssecretaris? Dan liggen de afspraken ook vast. 
Dhr. Welten: in Haaksbergen hebben de mensen in de CNO nog geen enkel idee 
hoe, wat, wanneer verder. Als dit de Twentse ervaring is dan zou het goed zijn uit te 
dragen dat deze doorstroming nu ook goed moet gaan. Dhr. Broekhuizen geeft aan 
dat dit laatste wordt opgenomen in het stuk. Tav het ondertekenen: ergens moet dit 
vastliggen maar dat is nu nog te vroeg. De voorzitter geeft aan dat in Enschede 
bestuurlijke druk nodig was om 16 CNO-mensen voor een eerste gesprek 
aangemeld te krijgen. Dhr. Gerritsen kon helaas gisteren niet bij het overleg 
aanwezig zijn. Het zou goed zijn op enig moment transparantie te geven, ondanks 
dat dit ongetwijfeld tot gedoe zal leiden.  

Dhr. Broekhuizen geeft aan de nodige input aan de gemeentelijke 
vertegenwoordigers mee te geven en eea dinsdag in de colleges te bespreken. Er 
gebeurt nu veel bij gemeenten. Het is ook goed verbindingen tussen gemeenten te 
maken, bijv. als aantallen niet gehaald kunnen worden. Zonder het coördinatie team 
bij de VRT komen we nergens. Hij vraagt of de burgemeesters behoefte hebben aan 
het overzicht van aantallen dat eens in de twee weken opgesteld wordt. 
Burgemeesters ontvangen dit graag. 

 

 1 Terugblik bestuurdersdag 4 november jl. 

De voorzitter kijkt terug op een nuttige en goede dag. De inhoud van de ochtend 
was goed. De volgende bestuurdersdag komen de ontwikkelingen zoals geschetst in 
de contourennota aan de orde, incl. de fin. middelen. Deze dag wordt voorbereid 
met de portefeuillehouder dhr. Gerritsen. 

 

 2 Rol en bevoegdheden (voorzitters) Veiligheidsberaad en bevoegdheden 
voorzitter IRBT 

De voorzitter geeft aan dat één van de bespreekpunten is wat als de crisis regio 
overstijgend is. Wie zit dan het IRBT voor? Dhr. Pierik vindt het een enigszins 
theoretische exercitie. Hoe vaak komt dit nu voor? Dhr. Gerritsen zou het logisch 
vinden dat de minister dit doet. Nu kiezen we voor een poldermodel. 
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Koudwatervrees? Hij zou dit ook graag als input mee willen geven voor het VB van 
morgen. Dhr. Meuleman wijst nog op de volgende punten: 

- Verschil tussen ramp en crisis: goed dit verschil te duiden. 

- Bevoegdheden voorzitter bij bovenregionaal team: moet nader uitgewerkt 
worden. 

De voorzitter neemt eea mee naar het VB. 

 3 Proces contourennota en bijbehorende financiële middelen 

Dhr. Wevers geeft een toelichting. 

Historie 

Destijds bij de vorming van de vr’s zijn drie wetten samengevoegd tot de Wet 
Veiligheidsregio (WVR). Toen is afgesproken dat er na 10 jaar een evaluatie zou 
zijn. De Cie. Muller heeft deze evaluatie gedaan en deze is eind 2020 opgeleverd. 
De Kamer heeft begin 2021 een standpunt ingenomen en daarna aan div. partijen 
gevraagd wat men ervan vindt. Op basis hiervan heeft het Ministerie in oktober 2022 
de contourennota opgesteld. Op basis hiervan zal de nieuwe wet opgesteld worden. 
Dit kan nog wel 1 tot 2 jaar duren. De grootste verandering zal zijn dat er een 
crisisorganisatie op Rijksniveau komt. 

Inhoud 

6 thema’s: 

- Borgen van bovenregionale en internationale crisisstructuren 

- Rol VB (zowel koud als warm) 

- Informatiemanagement (25 datacentra en 1 landelijk centrum) 

- Geneeskundige hulpverlening bij crisis (rol DPG) 

- Collectieve opgave brandweer (er moet een landelijk dekkingsplan komen) 

- Regierol op bevolkingszorg en crisiscommunicatie (moet een aparte kolom 
zijn). 

In Twente is al sprake van een 2-lagensysteem, meer flexibiliteit. Dus dit zullen geen 
veranderingen zijn voor ons.  

Financiën 

Er is 83 mln beschikbaar voor versterking van de crisisorganisatie, verdeeld over 3 
taken: 

- Inrichten van een landelijk informatieknooppunt 

- Inrichten 25 datacentra  

- Versterken van de regionale crisisteams (mn ook inrichten op langdurige 
crisis). 

Het geld komt miv 2023 in 4 tranches. Voor Twente: van 1,2 mln structureel in 2023 
tot 2,2 mln. structureel in 2026. 

Proces in Twente 

Wat al gedaan is, is dat aan alle ambtelijke sleutelfunctionarissen gevraagd is waar 
men vindt dat er verbeterd zou kunnen worden in de crisisorganisatie. Vraag is nog 
even wat de definitieve contourennota wordt, en wat gedaan moet worden. Voorstel 
is in maart 2023 dit onderwerp te bespreken op de bestuurlijke themadag. Dan alles 
bij elkaar te brengen en de bestuurlijke uitgangspunten op te halen. Daarna zal de 
bestuurlijke opdracht voor de komende jaren opgesteld worden. 

 

Dhr. Welman vraagt of het juist is dat we de wet goed vinden en dat we ons 
focussen op de uitvoering? De voorzitter geeft aan dat dit klopt. Zijn zorg zit meer op 
het informatieknooppunt. Dit wordt nu erg top-down benaderd. Dhr. Welten vindt het 
een goed plan dit in de aanloop naar maart 2023 op een rij te zetten. Graag ziet hij 
een notitie ter voorbereiding op die dag. Hij ziet op de agenda van maart 2023 graag 
niet alleen de moetjes, maar ook wat wij in Twente constateren (bijv. de 
vrijwilligersagenda). Dhr. Wevers geeft aan dat we dit zullen doen. 
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Dhr. Meuleman geeft aan dat het huidige beleidsplan loopt tm 2024. We hebben 
afgesproken dat we eind 2022/begin 2023 een tussenevaluatie zouden doen. We 
hebben het hier echter over ongeveer dezelfde onderwerpen. Daarom vraagt de 
directie wat tijd en ruimte om het huidige beleidsplan in ieder geval een jaar langer 
te laten lopen. De vergadering gaat hiermee akkoord. 

 4 Tussentijds geactualiseerde regionale risicoprofiel 

Mevr. Tigchelaar is verheugd over de vermelde klankbordgroep spoor. Het spoor is 
nl. een grote zorg voor Wierden en andere aanliggende gemeenten. Mevr. Nauta 
vraagt naar het onderwerp cyber. Het staat er wel minimaal in, maar wat doen we er 
mee? Dhr. Meuleman geeft aan dit hier inderdaad veel om te doen is, zowel landelijk 
als regionaal. Hij zal dit meenemen en ervoor zorgen dat het aangepast wordt. Het 
kan ook zijn dat dit onderwerp in het beleidsplan komt. Hij is nu bezig met de 
klankbordgroep spoor. De voorzitter vraagt hoe zwaar spoorveiligheid leeft. Mevr. 
Tigchelaar geeft aan dat dit een grote zorg is. Het is goed dit ook bovenregionaal op 
te pakken. Dit onderwerp loopt ook via de portefeuillehouders mobiliteit. Dhr. 
Welman geeft aan dat dit ook in Oldenzaal een punt is. Het leeft steeds meer bij de 
raad en inwoners. Misschien goed dit een keer als VRT en werkgroep mobiliteit 
Twentebreed op te pakken. Dhr. Welten geeft aan dat hij het woord “internationaal” 
nergens tegenkomt, maar dat zal wel vallen onder “bovenregionaal”. Dhr. Pierik 
geeft aan dat onderwerp in zijn periodieke overleg met Prorail aan de orde komt. Het 
bestuurlijke ongemak zit hem in de noordtak route (het verminderen van 
bewegingen betekent meer discussie over de noordtak). Goed dit ook daarin op te 
nemen?  

Dhr. Kuks geeft aan dat er vorig jaar in Limburg sprake was van een bovenregionale 
crisis (hoogwater). In een aantal regio’s is een bovenregionale stresstest gedaan. 
Ook bij ons. De vraag is wat doet een enorme hoeveelheid water. Hij zou de 
opgeleverde inzichten hier aan tafel graag tzt willen delen. De voorzitter vindt dit een 
prima plan. 

Dhr. Meuleman geeft aan dat deze tussentijdse actualisatie wordt meegenomen bij 
het nieuwe beleidsplan (en niet bij de contourennota). 

Besluit: Het regionaal risicoprofiel Twente wordt vastgesteld. De aanbevelingen 
worden meegenomen bij het nieuwe beleidsplan. Het onderwerp cyber zal nader 
uitgediept wordt. Ofwel in het risicoprofiel ofwel in het beleidsplan.  

 

 5 Voorbereiding jaarrekeningcontrole 2022 

Dhr. Hofland geeft aan dat een aantal beleidskader herijkt moet worden. Het is meer 
een administratief proces. In de berap zijn al enkele zaken gemeld. Dhr. 
Broekhuizen vraagt naar het miljoen dat wegloopt bij de brandweer. Hij ziet dit graag 
bij de jaarrekening terug om er dan een oordeel over te kunnen geven. Als nu 
akkoord wordt gegaan met de autorisatie, mag hij dan bij de jaarrekening nog 
vragen stellen? Het gaat nu om afspraken om het zo in de boeken te verwerken. 
Dhr. Hofland geeft aan dat hierover bij de jaarrekening vragen gesteld mogen 
worden.  

Besluit: conform voorstel. 

 

 6 Aandachtsgebieden dekkingsplan 

Dhr. Wevers geeft een toelichting. Een dekkingsplan is wat zijn de risico’s en wat 
zetten wij daar tegenover. Bestuurlijk is aangegeven aandacht te hebben voor die 
gebieden. Het gaat om tien gebieden met aanbevelingen om risico’s af te dekken. 
Deze worden met de gemeenten besproken. Mevr. Hermans geeft aan dat dit soort 
gebieden er altijd zijn. Gelukkig vallen de tijden nog binnen de 18 minuten. Het is 
goed dat er een handelingsperspectief wordt geboden voor de inwoners. Ze is 
tevreden met de notitie. Dhr. Welten vindt het mooie handvatten voor diverse 
partijen. Hij vraagt zich af of we dit niet moeten vaststellen, in plaats van er kennis 
van te nemen. Eén van de aandachtsgebieden is in de gemeente Haaksbergen 
(Isodorushoeve). De voorzitter besluit dat we dit voorstel vaststellen. Mevr. 
Tigchelaar wil dit graag delen met haar raad. De infographic klopte niet. Ze zou 
graag een juiste ontvangen zodat ze deze met de raad kan delen. 
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Besluit: De uitkomsten van het onderzoek naar de in het dekkingsplan brandweer 
2021-2024 genoemde aandachtsgebieden vast te stellen. 

 7 Jaarwisseling 2022-2023 

Dhr. Groen geeft aan dat de politie hetzelfde opereert als voorgaande jaren. Op 
eenheidsnivo is er een SGBO. Er zijn geen bijzondere signalen. Men is beducht op 
illegale party’s. Stel er moet hierin opgestreden worden, hoe gaat dit dan 
bestuurlijk/strafrechtelijk? De politie denkt hier nu met partijen over na en zorgt dat 
er een pakket met maatregelen komt nog vóór de jaarwisseling. De oproep is zorg 
dat de eigen organisatie eea al paraat heeft (bijv. noodbevelen). Mevr. Brouwer 
geeft aan het een goede zaak te vinden dat dit nu goed voorbereid wordt.  

Dhr. Wevers geeft aan dat dhr. Schelberg de piketburgemeester is tijdens de 
jaarwisseling. Ook hier gaat eea conform voorgaande jaren. Er is een draaiboek 
opgesteld en er vindt een voorbereidend overleg plaats. Oudejaarsdag/-nacht zijn er 
4 overlegmomenten. Volgende week ontvangen de burgemeesters een memo met 
oa ook de telefoonnummers erin. Nieuwjaarsochtend zal er een multi-persbericht 
zijn. Dhr. Gerritsen neemt aan dat lokale burgemeesters voor lokale incidenten 
gebeld worden. Dat is inderdaad het geval.   

 

   

F Ter kennisgeving   

G Rondvraag 

Dhr. Gerritsen geeft het idee het rapport met aanbevelingen van de NSOB rond het 
kruisboogincident te bespreken tijdens de volgende bestuurdersdag. Mevr. Dinsbach 
kan dan een forensisch arts hierover laten vertellen, om de praktijk weer te geven. De 
voorzitter zegt dit toe. 

 

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 23 februari 2023 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                R.W. Bleker 

 

 


